
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 51 af 25. oktober 2019 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Dorte Agerbo Sabinsky 
  

31. oktober 2019 
J.nr. 2019 - 10023 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 51 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 
Ministeren bedes redegøre for, hvor stor en andel af de samlede nye ejendomsvurderinger 

man forventer vil være gennemført i henholdsvis 2020, 2021 og 2022.  

 

Svar 

Udsendelsen af de nye ejendomsvurderinger forventes påbegyndt fra andet halvår 2020 

og vil være juridisk bindende vurderinger.  

 

Jeg har fået oplyst, at det pt. er forventningen, at Vurderingsstyrelsen vil kunne udsende 

deklarationsmeddelelser og vurderingsmeddelelser for henholdsvis 30-45 pct. og 10-30 

pct. af de i alt 1,7 mio. ejerboliger i 2020.  

 

De resterende ejerboligvurderinger udsendes i 2021 med risiko for overløb ind i 2022. 

Den konkrete udsendelsesplan for 2021 og 2022 er endnu ikke udarbejdet, men vil blive 

tilrettelagt bl.a. på baggrund af erfaringerne fra udsendelsen af de første vurderinger i an-

det halvår 2020.  

 

Udsendelsesplanen er bl.a. afhængig af fremdriften i udviklingen af nye ejendomsvurde-

ringssystem, der fortsat er et højrisikoprojekt med en stram tidsplan. Det er også en for-

udsætning, at der findes en administrerbar løsning på oprydningsopgaverne i det gamle 

vurderingssystem. 
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